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Radny Jacek Chudy: ...Ja chciałem poprosić w związku z kosztami, jakie
zostały przedstawiona za ostatnie półrocze w sprawach kwestii edukacji, że
zwiększają się wiemy o tym doskonale, chciałem poprosić o przygotowanie
takiego materiału, w którym od 18 stycznia do 30 czenvca 2021 r. mielibyśmy
możliwość zwrócenia uwagi na godziny nadliczbowe w placówkach oświatowych
w naszym powiecie.
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